
 

 

 

Beslutningsreferat af Bestyrelsesmøde i Tinkerup 

Grundejerforening 
 
lørdag den 9. november 2024 kl. 10-12  

 

hos formanden, Mosevangen 6, 3250 Gilleleje. 

 

Dagsorden: 

 

1. Gennemgang af referat fra bestyrelsesmødet den 23. marts 2024 (bedes medbragt). 

Ingen bemærkninger. Det besluttedes at fastholde datoen for generalforsamlingen til 

11.5.25, at overveje udvidet traktement og påmindelse en uge før. 

2. Økonomi. Orientering ved kassereren. 

Sussi Werner gjorde status. Omkostning ved grenafhentning synes nogenlunde konstant 

over tre år. Drænomkostninger fortsat en stor post. 

3. Grenafhentning, evaluering (Steen Bolbroe). 

Steen Bolbroe konstaterede, at der stadig ikke er overholdelse af reglerne. Overordnet 

pænere, men stadig for mange bunker og for store grene. Der lægges også ud for tidligt. 

Bestyrelsen besluttede, at der skal bekendtgøres en dato for tidligste udlægning. 

Terminerne forår og efterår fastholdes. 

4. Hjemmesiden (se på Internettet ”tinkerupgrundejerforening”). Tekster bør fortsat 

forelægges sekretær Jørgen Lilje-Jensen til korrektur, inden de lægges på hjemmesiden. 

Bestyrelsen besluttede at fortsætte således, og via hjemmesiden at påminde grundejerne 

om rydningspligt ud mod vejen i forbindelse med grenafhentningen. Overveje en jule- og 

nytårshilsen (Frank Slemming udarbejder udkast). Medlemmerne skal opfordres til at 

opdatere deres personlige oplysninger (telefon og e-post) til bestyrelsen. Visse 

meddelelser gives efter behov via e-post og ikke kun hjemmesiden. 

5. Kriminalitet i området. Status. Fortsat bakke op om Nabohjælp. 

Steen Bolbroe oplyste fra sidste møde i Landliggerforbundet, at lovforslaget om 

postkasser ikke blev gennemført, da det bl.a. ville åbne for mere kriminalitet. Bestyrelsen 

konstaterede, at problemet med kriminalitet var mindre, men stadig aktuelt. 

6. Færdselskontrol på Tinkerup Strandvej. 50 km og bump (Frank Slemming og Steen 

Bolbroe). 

Steen Bolbroe oplyste, at kommunen omsider havde taget initiativet. Bestyrelsen 

konstaterede, at der var anlagt en række bump og hastighedsmålere, men ikke i 

umiddelbar nærhed af Tinkerupvej og trafiksepareringen. Frank Slemming forespørger 

kommunen om videre planer. Udkast forelægges bestyrelsen. 

7. Kommunikation via e-mail (Sussi Werner).  

Sussi Werner gennemgår indkommen e-post en gang om ugen og videresender/besvarer 

efter behov. Fortsat sendes oplysninger uden gebyr for forespørgere 

(ejendomsmæglere). 

8. Beretning fra Dræn- og Klimasikringsudvalget. Evaluering af stedfundne istandsættelser 

og gennemgang af aktuelle projekter. (Frank Slemming og Sussi Werner). 

Frank Slemming fremlagde en redegørelse for status og omdelte et nyt drænkort fra 

kommunen (bilag). Han henviste til sin udsendte mail (bilag). Steen Bolbroe henviste til 

problemet med vand fra Tinkerup Strandvej, der løber ind på Tinkerupvej. Brønden ved 

Tinkerupvej 2 har intet videre afløb, hvilket på sigt skal afhjælpes (Vejlaugets ansvar). 

Bestyrelsen besluttede fortsat at istandsætte etapevist af hensyn til økonomien, men er 

under pres fra kommunen. Besluttet at indhente tilbud på rensning af regnvandsbrønde i 

vejene. Frank Slemming og Paul Stralendorff identificerer brøndenes beliggenhed 



forinden. Bestyrelsen godkendte, at spulings- og brøndsætningsarbejdet iværksættes på 

strækningen Åvangen-skelgrøften mod Revlingestien. Det besluttedes fortsat at benytte 

BBC som entreprenør. 

9. Vejlauget. Vedligeholdelse og sprøjtning af rabatter.  

Bestyrelsen konstaterede, at vejene er i fin stand. Om sprøjtning oplyste Steen Bolbroe, 

at den ikke havde fundet sted, da det var blevet for sent i 2024. Sprøjtning i 2025 aftales 

i god tid (tages op på bestyrelsesmødet til foråret). Steen Bolbroe og Paul Stralendorff 

taler med sprøjtemanden om evt. alternativer. Der er ikke glyphosat i den nye Roundup. 

10. Kystsikring. Seneste nyt. (Steen Bolbroe). 

Steen Bolbroe oplyste, at der var genoprettet stenrev en sømil ude i havet ud for 

Tinkerup Overdrev med 20.000 t sten. Der er desuden ad naturlig vej kommet mere sand 

på stranden. Bestyrelsen konstaterede dette med tilfredshed. 

11. Velkomstskrivelse – opdatering? (Sussi Werner). 

Sussi Werner oplyste, at der ikke var behov for yderligere opdatering. 

12. Projekt badebro. Mulighed for at genoptage sagen. (Steen Bolbroe). 

Steen Bolbroe oplyste, at der ikke var noget nyt, men at projektet ikke var skrinlagt. 

13. Dato for næste bestyrelsesmøde i marts måned 2025, forslagsvis den 22. marts. 

Dagsorden primært endelig fastsættelse af dagsorden for generalforsamlingen, 

formandens beretning, regnskaberne (reviderede) samt aktuelle spørgsmål. 

Bestyrelsen enedes om at henlægge mødet til søndag, dvs. den 23. marts og besluttede i 

konsekvens heraf at ændre forretningsordenens tekst ”lørdag” til ”lørdag eller søndag” 

14. Eventuelt. 

Poul Stralendorff havde erfaret, at Dansk Jægerforbund oplyste, at et Kystvandråd 

forventes oprettet af kommunen. Han vil følge med i sagen.  

Steen Bolbroe oplyste, at skraldebøtter fremover skal stå på egen matrikel. Dette bør 

fremhæves over for grundejerne. Det indskærpes, at der ikke må stå stativer på 

rabatterne, jf. Gribskov Forsynings hjemmeside.  

 

 

Charlotte Udengaard    Jørgen Lilje-Jensen 

Formand     Referent 


